



PRIME MINISTER • PREMIER MINISTRE

June 5, 2017



Dear Friends:

I am pleased to extend my warmest greetings to everyone attending the 51st Annual Canadian Meteorological and Oceanographic Society's Scientific Congress.

This event brings together atmospheric, ocean and climate scientists to share information and discuss the latest discoveries in the field. I am certain that delegates will benefit from this opportunity to further develop their knowledge and skills in order to foster a healthy planet for the future.

I would like to commend the members of the Canadian Meteorological and Oceanographic Society for their dedication to representing the highest standards of scientific inquiry. Your efforts contribute to providing a safe and sustainable environment for everyone.

Please accept my best wishes for an enjoyable and productive meeting in Toronto.

Sincerely,

The Rt. Hon. Justin P.J. Trudeau, P.C., M.P.
Prime Minister of Canada



PRIME MINISTER • PREMIER MINISTRE

Le 5 juin 2017



Chères amies, chers amis,

Je suis heureux de présenter mes salutations les plus chaleureuses à celles et ceux qui assistent au 51^e congrès scientifique annuel de la Société canadienne de météorologie et d'océanographie.

Cet événement réunit des scientifiques spécialistes de l'atmosphère, des océanographes et des climatologues qui échangeront de l'information et discuteront des derniers progrès réalisés dans le domaine. Je suis convaincu que les délégués tireront profit de cette occasion d'approfondir leurs connaissances et leurs compétences pour favoriser la santé future de la planète.

Je tiens à féliciter les membres de la Société canadienne de météorologie et d'océanographie de leur dévouement au respect des normes d'excellence les plus élevées de la quête scientifique. Grâce à vos efforts, vous contribuez à nous donner à tous un environnement sécuritaire et durable.

Je vous souhaite une conférence des plus agréables et fructueuses à Toronto.

Cordialement,

Le très hon. Justin P.J. Trudeau, C.P., député
Premier ministre du Canada